



For immediate release:

17 March 2019

Best Family Dining at NagaWorld!

Phnom Penh, Cambodia, 17 March 2019 – NagaWorld’s award-winning 2Pangea restaurant has launched a fun-filled Super Sunday Brunch, perfect for families and friends to enjoy together at a great price!

Let your appetites go wild with the freshest varieties of seafood, succulent meat carvings and homemade smoked fish, a kaleidoscope of colourful sushi, pizzas with chef’s special toppings, eggs made to order including eggs Benedict and other brunch classics, popular Asian favourites and a stunning assortment of delectable desserts. Highlights include live cooking stations serving up the likes of pasta à la minute and the Chef’s Parade signature dish, while kids will delight in sweet treats including a chocolate fountain, candy floss and liquid nitrogen sorbets!

A fantastic line-up of live entertainment and fun activities for kids throughout the afternoon awaits. From getting their face painted like a superhero, receiving their choice of balloon art and marvelling at close-up magic tricks to being entertained by stilt-walking violinist or getting some Instagram-worthy photos with our robots, there is always something going on to guarantee a happy smile!

Available every Sunday between 11:30am and 3:30pm, the all-you-can-eat Brunch is only at \$19.99 nett per adult during the launching offer (usual price \$38), FREE for kids under 5-year-olds and only \$14 for under 12 years old. Diners are also entitled to FREE indoor car parking at Naga2. Booking is highly recommended: **+855 15 402 345** or email dining@nagaworld.com.

Another super value-for-money dining option at 2Pangea is the dinner buffet, daily from 5:30pm. The current promotion has every 2nd diner pay just \$8 for the longest dinner buffet spread in the city! Alternatively, try out the 2Pangea’s dessert buffet for only \$12 per person.

For oyster lovers, fresh air-flown oysters will take centre stage at 6 participating outlets from now till the end of March. Choose from French, Canadian or Pacific oysters in 18 cooking styles – plates of 3 start from just \$6.

With Khmer New Year arriving soon, relish in a festive feast at the Royal Khmer Dinner buffet, daily from 5:30pm at The Pangea for only \$18.99 nett per person. Savour an amazing spread of time-treasured Cambodian recipes accompanied by live cultural performances. Khmer New Year à la carte specials including authentic Cambodian soups, salads, mains and desserts are available at The Vimean-CityWalk, Indochine and Food Pavilion from as little as \$4 per dish.

Enjoy an exciting array of live entertainment throughout the complex for FREE including the Kingdom of Wonder Highlight Show at NagaWorld Lobby Stage from 5pm daily. With sensational food and entertainment under one roof, NagaWorld is the perfect place to be with your whole family!



About NagaWorld

With the latest expansion, NagaWorld now consists of 1,658 suites and deluxe rooms, over 20 food and beverage outlets and clubs, 2 all-suite luxurious spas, the state-of-the-art 2,000-seater NABA Theatre at Naga2, Cambodia's first underground shopping gallery operated by China Duty Free Group, extensive entertainment services and premium meeting spaces.

For media enquiries or photos, please contact:

<p>Ms. Melanie Loong Senior Marketing Communications Manager Tel: (+855) 10 737 684 Email: melanieloong@nagaworld.com</p>	<p>Ms. Phouk Solinda Brand Executive, Marketing Communications Tel: (+855) 15 61 88 86 Email: phouksolinda@nagaworld.com</p>
---	--



សម្រាប់ចុះផ្សាយបន្ទាន់ ៖

១៧ មីនា ២០១៩

ម្ហូបលក្ខណៈគ្រួសារពិសេស នៅណាហ្គាវើលដ៍!

រាជធានីភ្នំពេញ ១៧ មីនា ២០១៩ ៖ 2Pangea ដែលជាភោជនីយដ្ឋានឈ្នះពានរង្វាន់របស់ណាហ្គាវើលដ៍ មានបម្រើជូននូវអាហារថ្ងៃត្រង់រៀងរាល់ថ្ងៃអាទិត្យដែលស័ក្តិសមបំផុតសម្រាប់ស្រស់ស្រួលលក្ខណៈគ្រួសារ និងមិត្តភក្តិជាមួយនិងតម្លៃសមរម្យបំផុត!

រីករាយពិសាតាមចិត្តមុខម្ហូបពិសេសៗឈ្មោះឆ្ងាញ់ជាច្រើនជម្រើស ដូចជា គ្រឿងសមុទ្រ សាច់ ត្រី អប់ផ្សេង ត្រីនៅស្វីស៊ី ភីហ្សា ស៊ុត ម្ហូបបែបអាស៊ី អាហារបែបក្លាស៊ីក និងបង្អែមជាច្រើនមុខ។ មិនតែប៉ុណ្ណោះ 2Pangea ក៏មានចង្ហានដែលភ្ញៀវអាចកម្ទេងឲ្យមេចុងភៅចម្អិនផ្ទាល់ភ្លាមៗ ខណៈកូនតូចៗ មានកន្លែងកម្សាន្ត និងញាំស្រូវក្រូច ស្ករសំឡី និងការ៉េមផ្សេងនីមួយៗសែនផងដែរ។

ណាហ្គាវើលដ៍ ផ្តល់ជូននូវការសម្តែងសិល្បៈផ្ទាល់ និងការកម្សាន្តជាច្រើនសម្រាប់កុមារពេញមួយថ្ងៃរសៀល ដូចជាការតូរូបនៅលើមុខ រូបថតចេញពីប៉េងប៉េង ការកូតវីយ៉ូឡុងនៅលើស្បែកជើង ឈើវែង និងថតរូបជាមនុស្សយន្តដែលធានាថាពិតជាសប្បាយរីករាយ!

បើកបម្រើរៀងរាល់ថ្ងៃអាទិត្យចន្លោះម៉ោង ១១:៣០ ព្រឹកដល់ម៉ោង ៣:៣០ រសៀល អាហារថ្ងៃត្រង់ពិសេសនេះ មានតម្លៃ ១៩,៩០\$ ប៉ុណ្ណោះសម្រាប់មនុស្សធំម្នាក់ក្នុងកំឡុងពេលប្រមូលសិន (ដែលតម្លៃធម្មតាគឺ ៣៨\$) ឥតគិតថ្លៃសម្រាប់កុមារអាយុក្រោម ៥ ឆ្នាំ និង ១៤\$ សម្រាប់កុមារអាយុក្រោម ១២ ឆ្នាំ។ អ្នកអាចចតរថយន្តឥតគិតថ្លៃផងដែរនៅក្នុងចំណោមតំបន់ទូលាយក្នុងណាហ្គាវើលដ៍ ។ សូមណែនាំឲ្យកក់ទុកមុនតាមរយៈ: +៨៥៥ ១៥ ៤០២ ៣៤៥ ឬអ៊ីម៉ែល dining@nagaworld.com ។

ជម្រើសមួយទៀតនៅភោជនីយដ្ឋាន 2Pangea គឺអាហារប៊ុហ្វេពេលល្ងាចច្រើនមុខជាងគេក្នុងរាជធានីភ្នំពេញដែលមានបម្រើរៀងរាល់ថ្ងៃចាប់ពីម៉ោង ៥:៣០ ល្ងាច។ កម្មវិធីប្រមូលសិនបច្ចុប្បន្ន គឺ អ្នកញាំទី ២ ចំណាយ ៨\$ ប៉ុណ្ណោះ ហើយអ្នកអាចញាំប៊ុហ្វេបង្អែមនៅ 2Pangea ម្នាក់ ១២\$ ប៉ុណ្ណោះ។

សម្រាប់អ្នកដែលចូលចិត្តអយស្ស័រស្រស់ៗ សូមអញ្ជើញទៅកាន់ភោជនីយដ្ឋាន ៦ កន្លែងពីឥឡូវនេះរហូតដល់ចុងខែមីនា។ ណាហ្គាវើលដ៍ មានអយស្ស័រមកពីប្រទេសបារាំង កាណាដា និងមហាសមុទ្រប៉ាស៊ីហ្វិកដែលអ្នកអាចជ្រើសរើសវិធីចម្អិន និងថ្លៃ ១៨ បែបដែលក្នុងមួយចាន មាន ៣ គ្រាប់តម្លៃចាប់ពី ៦\$ ប៉ុណ្ណោះ។



ជាមួយបុណ្យចូលឆ្នាំថ្មីប្រពៃណីជាតិខ្មែរដែលនឹងមកដល់ក្នុងពេលឆាប់ៗនេះ អ្នកអាចមកពិសា
អាហារប៊ុយហ្វេពេលល្ងាចបែបខ្មែរដែលមានជារៀងរាល់ថ្ងៃចាប់ពីម៉ោង ៥:៣០ ល្ងាចនៅភោជនីយដ្ឋាន
ហ៊ាន The Pangea ម្នាក់ ១៨,៩៩៩ ប៉ុណ្ណោះ។ រីករាយពិសាម្ហូបខ្មែរមកពីទូទាំងប្រទេសកម្ពុជាអម
ដោយការសម្តែងសិល្បៈបុរាណខ្មែរដោយផ្ទាល់។ ម្ហូបបុណ្យចូលឆ្នាំខ្មែរពិសេស មានដូចជា សម្ល
ខ្មែរ បន្លែសុខភាព ម្ហូបចម្បង និងបង្អែមដែលមាននៅភោជនីយដ្ឋានវិមានស៊ីធីរ៉ែក ភោជនីយដ្ឋាន
Indochine និងភោជនីយដ្ឋានក្រោមដី Food Pavillion តម្លៃចាប់ពី ៤៩ ក្នុងមួយមួយមុខ។

ទទួលយកនូវបទពិសោធន៍ដ៏អស្ចារ្យជាមួយការសម្តែងសិល្បៈផ្ទាល់ទូទាំងណាហ្គាវើលដ៍ រួមទាំង
ការសម្តែងសិល្បៈបុរាណខ្មែរនៅឆាកជាន់ផ្ទាល់ដ៏ណាហ្គាវើលដ៍ចាប់ពីម៉ោង ៥ ល្ងាចរៀងរាល់ថ្ងៃ
ងៃ។ ជាមួយម្ហូបសជាតិដើមលំដាប់ពិភពលោក និងកម្មវិធីកម្សាន្តដ៏សម្បូរបែប ណាហ្គាវើលដ៍គឺ
ជាមណ្ឌលកម្សាន្តដ៏ស័ក្តិសមបំផុតសម្រាប់ក្រុមគ្រួសារ មិត្តភក្តិ និងដៃគូពាណិជ្ជកម្មរបស់អ្នក!

អំពីណាហ្គាវើលដ៍

ជាមួយការពង្រីកបន្ថែមថ្មីចុងក្រោយ ណាហ្គាវើលដ៍ មានបន្ទប់ប្រភេទស្ទីត និងដីលុច្យជាង
១.៦៥៨ បន្ទប់ ភោជនីយដ្ឋាន បារនីយដ្ឋាន និងក្លឹប ២០ កន្លែង មណ្ឌលស្ប៉ាប្រណីត ២ សាល
មហោស្រព NABA ដែលមាន ២.០០០ កៅអីនៅណាហ្គាវើលដ៍ ២ ផ្សារទំនិញរួចពន្ធប្រតិបត្តិការដោយ
ក្រុមហ៊ុន China Duty Free Group ដែលជាផ្សារទំនើបក្រោមដីទីមួយក្នុងប្រទេសកម្ពុជាដែលមាន
លក់ទំនិញម៉ាកអន្តរជាតិល្បីៗ សេវាកម្សាន្តសម្បូរបែប និងសាលដ៏ធំសម្រាប់រៀបចំកម្មវិធី ឬការ
ប្រជុំផ្សេងៗ។

សម្រាប់សំណួរទាក់ទងនឹងការផ្សព្វផ្សាយ ឬរូបភាព សូមទាក់ទងមកកាន់ ៖

<p>Ms. Melanie Loong Senior Marketing Communications Manager Tel: (+855) 10 737 684 Email: melanieloong@nagaworld.com</p>	<p>កញ្ញា ភោគ សូលីនដា Brand Executive, Marketing Communications Tel: (+855) 15 61 88 86 Email: phouksolinda@nagaworld.com</p>
---	--



即时发布

2019年3月17日

全家欢聚金界享盛宴!

金边3月17日讯·金界得奖餐厅金大庭·近期特别推出超级星期天早午餐任享·最适合全家大小或呼朋唤友一同前来·让您以超值价格享用自助佳肴·开启美好的一天。

在这里·您能尝到多款海鲜·风味烤肉·秘制熏鱼·缤纷寿司·特制披萨及多种自选烹调鸡蛋·如班尼迪蛋等·还有广受欢迎的亚洲和国际菜式·以及琳琅满目的各色甜品。另外·您还可找到不同口味的意大利面和厨师招牌菜肴。享用美食当时·小孩们可以挑选他们喜爱的甜食·如巧克力喷泉·棉花糖和液氮雪糕。

除此之外·现场还有一系列的娱乐节目和孩童游戏·可选择不同的漫画英雄人物进行脸部彩绘;各别造型的可爱气球及叫人眼界大开的近距离魔术表演。此外·欣赏高跷小提琴师的优美奏乐·以及与各种造型的机械人合影·无论男女老少·都能尽兴而归!

看到这里·是否觉得心动不已?更惊喜的是·每人只需19.90美元特价(原价38美元)·就能尽情的大快朵颐和欢享娱乐!这超值的早午餐任享时段·每逢星期天从上午11时30分至下午3时30分。12岁以下孩童只需14美元;而5岁以下孩童则可免费享用!而金界二期也提供室内免费泊车·给您畅享无忧!今天就赶快预定吧!请拨:+855 15 402 345 或电邮 dining@nagaworld.com。

另一超值之选·乃每日傍晚5时30分开始的金大庭自助晚餐·每第二位用餐者·只需付给8美元·就能品尝全城最长的自助美食;喜欢甜品的您·更不容错过随后的甜品任享·每位只收12美元。

炎炎夏日·生蚝旺季·金界特别推出“蚝享”特饌与饕餮同乐。从现在至3月底·前来金界旗下6家餐饮场所·即可享用18款不同风味的鲜蚝特饌!新鲜空运自法国·加拿大和大西洋生蚝·每份三只价格从6美元起。



欢庆即将到来的柬新年，何不前来金界国际菜式餐厅的高棉皇族自助晚餐？每日从傍晚 5 时 30 分开始，每位净价为 18.99 美元。除了经典的各省高棉佳肴，现场还有文化表演。当然，在御皇街餐厅、中南半岛餐厅及美食广场，也能尝到特备的高棉佳馐，如汤、沙拉、主餐及甜品，只需 4 美元起就能享用。

贵为世界级的综合娱乐城，在金界可以观赏到振奋人心的免费现场娱乐表演，包括每日傍晚 5 时在大堂舞台炫丽登场的“高棉印象表演”，不容错过。

快来体验精彩的美食和娱乐，金界与您全家同乐！

XXX

关于金界

最新扩建的金界娱乐城，设施包括 1,658 酒店客房及豪华套房、超过 20 家主题餐厅及酒廊等、两家奢华级水疗中心、一座拥有 2,000 观众席的 NABA 歌剧院、柬埔寨第一家由中免集团运营的免税购物地下商街、丰富多元的娱乐选择以及顶级的会展及宴会设备。媒体咨询，敬请联系：

龙美伶女士 资深市场传讯经理 电话: (+855) 10 737 684 电邮: melanieloong@nagaworld.com	李嘉宝女士 资深市场传讯主任 电话: (+855) 10 859 113 电邮: britneyli@nagaworld.com
--	---